
Referat af bestyrelsesmøde i Sejlklubben Ulvsund tirsdag den 14 NOV 2023 kl. 1900 hos 
Tove. 
 

Dagsorden: 
 

1. Velkomst, Gennemgang af dagsorden (formand) 

2. Orientering om nyt fra formand 

3. Orientering om regnskabet (kasserer) 

a. Kassekladde fremlægges 

b. Restancer mastehus/Nye medlemmer 

c. Nøgler 

4. Orientering om aktiviteter i jolle, kajak og paddleboard + øvrige udvalg 

5. Orientering fra havneudvalget  

6. Indkomne punkter til dagsorden: 

a. Forslag til havneudvikling – idekatalog som kan fremlægges workeshop den 30. 

november 

b. Forslag om nyhedsbrev – se vedhæftede forslag 

c. Flere Søsætningsdage/Optagningsdage 

d. Klubhusreglement – forslag fremlægges, se vedhæftede 

e. Duelighedsuddannelse m.m. i vinter. 

f. Tirsdagstræf i vinter - forslag 

g. Salg af Soling - solgt 

h. Fremtidens opgaver og investeringer (vedligeholdelse – terrasse – mastehus – 

m.m.) 

1) Bord-bænkesæt – udsat til i foråret 

2) Vindue – øst - Isætning 

3) Lofter – troldtex - Opsætning 

4) Gulv – Aftalt i uge 9  

5) Møbler - Alle 

6) Projektor/lærred - Opsætning 

7) Lys LED amatuer - Opsætning 

7. Aktivitetskalender 

a. Julefrokost den 25. november 

b. Tirsdagstræf 9. januar 

8. Næste møde:  

9. Eventuelt (Alle) 



Referat 
 
Ad pkt. 1. Jørgen bød velkommen til bestyrelsen, der var fuldtallig. Gitte var mødt op som 

suppleant. Jørgen gennemgik dagsordenen, der blev fastholdt. 

Ad pkt. 2. Orientering om nyt fra formand 

a. Jørgen har modtaget mails fra Kultur og Fritid, der skal opstille kandidater til en 

erstatning for Fritidsrådet og Idrætsrådet, der skal hedde ”Råd for Frivillighed og 

Folkeoplysning”. Der gennemføres valghandling over nettet for perioden 2024-2025 i 

JAN 2024. 

b. Simon Lose, der er driftsleder på havnen, har sendt en lejekontrakt til Sejlklubben 

på et ukendt medie. Sejlklubben har ikke modtaget kontrakten. Jørgen arbejder på 

sagen. 

c. Sejlklubbens eneste æresmedlem, Harald Juul, er afgået ved døden. Medlemslisten 

er tilrettet. 

Ad pkt. 3. Orientering om regnskabet (kasserer) 

a. Ole fremlagde kassekladde, og gennemgik hovedtallene. Der er en fin balancer i 

regnskabet. Der var ingen spørgsmål til det foreløbige regnskab. 

b. Restancer mastehus/Nye medlemmer. Der er godt styr på mastehus. Der er tre 

medlemmer, der ikke har betalt kontingent. Tove tager aktion med hensyn til udmelding 

og regulering af betaling for master i mastehus. 

c. Nøgler. Der er rimeligt styr på nøglebrikker. Tove forfølger opgaven 

Ad pkt. 4. Orientering om aktiviteter i jolle, kajak og paddleboard + øvrige udvalg. Der udestår 

at udlevere pokalen til kapsejladsvinderen 2023. 

Ad pkt. 5. Orientering fra havneudvalget. FLID har brug for havnenes hjælp mhp. at besvare et 

spørgeskema omfattende skader efter Stormfloden 20 OKT 2023 med henblik på et samlet 

pres på landspolitikerne. Kommunen svarer.  

Næste møde i Havneudvalget er 28/11. 

Ad pkt. 6. Indkomne punkter til dagsorden: 

a. Forslag til havneudvikling – idekatalog som kan fremlægges workeshop den 30. 

november. Jørgen og Dan er tilmeldt. Jørgen har udarbejdet liste som følger: 

Højtvandsikring. Udnyttelse af byggehaller på Masnedø efter færdiggørelse af den nye 

Storstrømsbro, til vinteropbevaring af både med master. Autocamperområdet kunne 

udvides ved iværksættelse af forrige punkt. Serviceniveau forøges på havnene for 

gæster og fastliggere. Strandparken. Legeplads. Oplevelser i oplandet i cykelafstand. 



Efterslæb på vedligehold. Oprensning af havn. Klintholm Havn opdeles i en erhvervsdel 

og en lystbådsdel. Et fodgængerfelt i Kalvehave fra Købmanden til parkeringsområdet. 

b. Forslag om nyhedsbrev – Vedhæftede forslag blev diskuteret. Emnet tages op efter 

Generalforsamlingen under Valg til Udvalg. Lykkes det oprettes der et nyhedsudvalg. 

c. Flere Søsætningsdage/Optagningsdage. Der er sat en ekstra dag på til Bådisætning og 

Bådoptagning. Den ekstra dag bliver på en hverdag, hvor især pensionister kan blive 

betjent og dermed aftages presset på de to øvrige week-end dage 

d. Klubhusreglement – Vedhæftede og reviderede udkast blev gennemgået. Der var 

enighed om, at reglementet fastholdes, lægges på hjemmesiden og hænges op i 

klubhuset. 

e. Duelighedsuddannelse m.m. i vinter. Det blev drøftet mulighed om at afholde 

undervisning til den teoretiske del i klubregi. Jørgen tager teten på projektet. Emnerne 

fastlægges på næste møde. 

f. Tirsdagstræf i vinter – Forslagene er: Nytårskur. Egne oplevelser. Trim af mast. 

Vedligeholdelse af bådmotor. Strøm i både. Nye sejleres ”vedligeholdelsesprogram”. 

Rasmus Enemark kan fortælle om tur i Gøtakanalen. ”Hajhud” som bundmaling. 

g. Salg af Soling – Solingen blev solgt til en nordmand for et samlet beløb på kr. 6000. 

Båden er blevet afhentet. 

h. Fremtidens opgaver og investeringer (vedligeholdelse – terrasse – mastehus – m.m.) 

i. Bord-bænkesæt – udsat til foråret 2024 

ii. Vindue – øst – Isætning tilstræbes uge 3-4 2024. 

iii. Lofter – troldtex – Opsætning tilstræbes uge 3-4 2024 

iv. Gulv – Aftalt i uge 9/2024  

v. Møbler – Alle. Afventer et gunstigt tilbud. 

vi. Projektor/lærred – Opsætning tilstræbes uge 3-4 2024 

vii. Lys LED amatuer - Opsætning tilstræbes uge 3-4 2024 

viii. Jørgen udarbejder opslag til frivillig deltagelse for nævnte arbejder. 

Ad pkt. 7. Aktivitetskalender 

a. Julefrokost den 25. november er planlagt. Pt. 30 tilmeldte. 

b. Emnet for Tirsdagstræf 9. januar 2024 bliver Nytårsparole. 

c. Næste møder 9 jan kl. 1630 i klubhuset samt 8 FEB kl. 1900 hos Tove. 

Ad pkt. 9. Eventuelt. Der var intet under evt. 

Jørgen sluttede mødet kl. 2140.  


